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Sandnes Friskole startet opp høsten 2004 og ble godkjent for 280 elever fordelt 
på barne -og ungdomstrinnet.  
 
I 2006 ble skolen omgjort til aksjeselskap og eies i dag av pinsemenighetene Betel 
på Hommersåk og Familiekirken på Ganddal.  
 
Aksjeselskapet kjøpte i 2007 eiendommen Elveosen 8, som har en tomt på ca.      
5 000 kvm og en bygningsmasse på 3.520 kvm.  

Innledning	  av	  Rektor.	  
	  
Skoleåret	  2014/2015	  er	  Sandnes	  Friskole	  sitt	  11.	  år	  som	  grunnskole	  på	  Ganddal.	  Dette	  skoleåret	  har	  vært	  
preget	  av	  10	  års	  jubileum,	  prosjektering	  og	  søknad	  om	  nytt	  skolebygg,	  og	  tilsyn	  i	  forhold	  til	  elevenes	  
læring.	  	  
	  
Ved	  oppstarten	  av	  dette	  skoleåret	  kunne	  vi	  glede	  oss	  over	  at	  vi	  andre	  år	  på	  rad	  nærmet	  oss	  10	  elever	  i	  
1.klasse.	  Veksten	  på	  de	  laveste	  trinnene	  legger	  et	  godt	  grunnlag	  for	  skolens	  framtid.	  	  
	  
Skolens	  10	  års	  jubileum	  gikk	  av	  stabelen	  12.	  desember.	  Denne	  dagen	  var	  det	  full	  sal	  med	  festtaler	  av	  
styreleder,	  tidligere-‐	  og	  nåværende	  rektor.	  Under	  jubileet	  ble	  det	  også	  vist	  fram	  en	  modell	  av	  hvordan	  en	  
framtidig	  skole	  vil	  kunne	  se	  ut.	  Dette	  skapte	  begeistring	  og	  motivasjon.	  Utover	  våren	  ble	  det	  mer	  og	  mer	  
klart	  at	  skolens	  planer	  om	  nybygg	  måtte	  vente	  på	  og	  innrette	  seg	  etter	  Jernbaneverkets	  planer	  for	  
Ganddal	  stasjon.	  
Ser	  man	  på	  skolens	  utvikling	  i	  et	  10	  års	  perspektiv,	  har	  utviklingen	  vært	  formidabel.	  Hvis	  denne	  
utviklingen	  fortsetter	  vil	  de	  neste	  10	  årene	  bli	  spennende.	  	  
	  
I	  begeistringen	  over	  10	  år	  med	  vekst	  og	  utvikling	  er	  det	  samtidig	  viktig	  å	  stille	  seg	  spørsmål	  om	  hvilken	  
framtid	  det	  er	  for	  kristne	  skoler?	  	  
Under	  en	  forelesning(2014)	  på	  BI	  forklarte	  prof.	  Johan	  From	  hvordan	  offentlig	  forvaltning	  har	  blitt	  
”flagget”	  ut	  til	  å	  bli	  private	  selskaper	  eller	  kvasir	  (delvis	  private)	  selskaper.	  Et	  eksempel	  er	  Televerket,	  som	  
i	  dag	  er	  Telenor.	  Skole	  og	  utdanningssektoren	  ligger	  under	  offentlig	  forvalting,	  i	  tillegg	  er	  skolesektoren	  
den	  forvaltningen	  som	  er	  minst	  privatisert.	  From	  mener	  at	  det	  vil	  skje	  en	  større	  privatisering	  av	  skolen,	  og	  
begrunner	  dette	  med	  bakgrunn	  i	  det	  økende	  fokuset	  på	  elevenes	  læringsutbytte.	  	  
Den	  offentlige	  skolen	  trenger	  private	  aktører	  som	  på	  grunn	  av	  markedskrefter	  må	  vise	  til	  ”produksjon”	  av	  
læring	  for	  å	  ha	  grunnlag	  for	  eksistens.	  Med	  andre	  ord:	  Offentlig	  forvaltning	  ønsker	  private	  aktører	  som	  
mer	  effektivt	  løfter	  elevenes	  læring	  og	  dermed	  kan	  brukes	  som	  et	  ”speil”	  for	  å	  løfte	  de	  offentlige	  skolene.	  	  
	  
I	  et	  kristent	  perspektiv	  kan	  dette	  være	  et	  ”åpent	  vindu”	  der	  etablering	  og	  utvikling	  av	  kristne	  skoler	  kan	  
skje	  i	  mye	  større	  skala	  enn	  vi	  kjenner	  til	  i	  dag.	  From	  mener	  at	  vi	  i	  framtiden	  vil	  se	  store	  private	  aktører	  få	  i	  
oppdrag	  å	  drifte	  deler	  av	  det	  offentlige	  skoletilbudet.	  Han	  tenker	  ikke	  da	  primært	  på	  kristne	  aktører.	  	  
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Styret	  
	  
I	  løpet	  av	  skoleåret	  har	  det	  vært	  avholdt	  4	  
styremøter	  og	  en	  generalforsamling.	  To	  
styremøter	  i	  hver	  termin.	  Generalforsamlingen	  
ble	  avholdt	  våren	  2015.	  Styret	  har	  bestått	  av:	  	  
Styreleder	  Sigmund	  Kristoffersen,	  
eierrepresentant,	  Familiekirken	  -‐	  Ole	  Martin	  
Eidevik,	  eierrepresentant.	  Anne	  Rise	  Brekke	  
styremedlem.	  Foreldrerepresentant.	  Tore	  
Svendsen,	  ansattes	  representant	  for	  
pedagoger,	  Trygve	  Watne,	  ansattes	  
representant	  for	  ikke	  pedagoger	  Simen	  Rafoss.	  	  
Elevrepresentant	  Stig	  Marius	  Haugland	  og	  
Emma	  Myklebust,	  bydelsutvalget,	  Terje	  
Spanne.	  	  

Elevene	  
	  
Ved	  telledato	  1.oktober	  var	  det	  116	  elever	  
ved	  skolen.	  Fordelingen	  var	  53	  elever	  på	  
barnetrinnet	  og	  62	  elever	  på	  
ungdomstrinnet.	  	  
I	  1.klasse	  begynte	  det	  7	  elever	  ved	  
skolestart.	  
Våren	  2015	  ble	  eksamen	  avholdt	  den	  21.	  
mai	  i	  hovedmål	  og	  22.	  mai	  i	  sidemål.	  
Muntlig	  eksamen	  ble	  avholdt	  5.juni	  i	  fagene	  
krl,	  engelsk	  og	  naturfag.	  
	  
Tilbudet	  om	  utvidet	  leksehjelp	  ble	  dette	  året	  
utvidet	  til	  også	  å	  gjelde	  for	  elevene	  i	  5.	  til	  6.	  
trinn.	  I	  tillegg	  ble	  det	  opprettet	  
leksehjelptilbud	  for	  elevene	  i	  7.	  til	  10.trinn	  
tre	  ganger	  ukentlig.	  Totalt	  har	  ca.	  30	  elever	  	  
fra	  1-‐10	  klasse	  benyttet	  seg	  av	  tilbudet	  i	  
løpet	  av	  dette	  skoleåret.	  

Hvis	  vi	  en	  gang	  i	  framtiden	  tenker	  oss	  store	  skoleaktører	  tilby	  det	  offentlige	  å	  drive	  skoler,	  i	  større	  skala	  
enn	  vi	  ser	  i	  dag,	  vil	  det	  da	  være	  kristne	  aktører	  eller	  hovedsakelig	  profane	  aktører?	  	  
Historisk	  sett	  har	  skolen	  vært	  en	  viktig	  aktør	  i	  formidlingen	  og	  opplæringen	  av	  kristen	  tro	  og	  verdier.	  Derfor	  
mener	  jeg	  at	  vi	  i	  framtiden	  trenger	  kristne	  stor	  aktører	  som	  er	  operative	  og	  står	  klar	  til	  å	  være	  det	  
nødvendige	  ”speilet”	  for	  den	  framtidige	  norske	  skolen.	  	  
	  
For	  Sandnes	  Friskole	  betyr	  et	  slikt	  perspektiv	  at	  blir	  viktig	  å	  arbeide	  med	  å	  tydeliggjøre	  en	  kristen	  skole,	  og	  
å	  forankre	  en	  tydelig	  pedagogikk.	  Vi	  skal	  være	  et	  fullverdig	  kristent	  skoletilbud	  for	  barn	  og	  unge.	  	  
	  
Ja,	  det	  er	  framtid	  for	  kristne	  skoler!	  	  
Tydelige	  kristne	  opplæringsinstitusjoner	  har	  en	  stor	  påvirkningskraft	  på	  barn	  og	  unge	  i	  en	  formbar	  fase	  av	  
livet.	  Kristne	  skoler	  kan	  få	  stor	  betydning	  for	  vår	  nasjons	  framtid.	  	  
Mitt	  hjerte,	  og	  min	  bønn,	  er	  at	  flere	  og	  flere	  av	  kirkens	  ledere	  forstår	  hvordan	  de	  gjennom	  
opplæringsinstitusjoner	  (skole	  og	  barnehage)	  kan	  legge	  til	  rette	  for	  å	  forme	  den	  oppvoksende	  
generasjonen.	  
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   David	  Andreas	  Bjørge	  
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   Rektor	  

Elevråd	  
	  
Skolens	  elevråd	  består	  av	  en	  representant	  fra	  
hver	  klasse.	  	  
Elevrådet	  har	  bestått	  av:	  David	  Murdoch	  og	  Tina	  
Rosnes	  (1./2.),	  Julian	  Asham,	  Frank	  og	  Tobias	  
Svanes	  (3./4.),	  René	  Petersen,	  Rachel	  Barth	  
(5./6.),	  Katie	  Torland	  (7.),	  Karoline	  Bjørge	  og	  
Marius	  Håland	  (8.),	  Stig	  Marius	  Haugland	  og	  
Anna	  Helistø	  Vårvik	  (9A),	  Emma	  Myklebust	  og	  
Eskil	  Van-‐Vliet	  (9B),	  Helena	  Marie	  Bjørge	  og	  
Hanne	  Isabella	  Oberholzer	  (10.)	  	  
Kontaktlærer	  for	  elevrådet	  var	  Ann	  Mari	  Lende.	  
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Skolens	  ledelse	  og	  administrasjon	  
	  
Lederteamet	  har	  bestått	  av	  David	  Andreas	  
Bjørge,	  rektor	  og	  Sveinung	  Bøe,	  inspektør.	  
Teamleder	  for	  henholdsvis	  barne-‐	  og	  
ungdomstrinnet	  har	  vært	  Anne	  Berit	  Varen	  og	  
Tore	  Ulnes.	  	  
Andre	  i	  administrasjonen:	  Simen	  Rafoss	  
driftsansvarlig/vaktmester,	  Aina	  Ahsam	  
kontormedarbeider,	  Dagfinn	  Stangeland	  IT-‐
ansvarlig,	  Bente	  U.	  Degernes	  
spesialpedagogisk	  koordinator	  og	  Trygve	  
Watne	  rådgiver.	  Dagfrid	  Barth	  og	  Ann	  Mari	  
Lende	  har	  hatt	  sosial	  pedagogisk	  ansvar	  på	  
henholdsvis	  barne-‐	  og	  ungdomstrinnet.	  
Verneombud	  har	  vært	  Åse	  Bøe.	  	  

KFF	  
	  
Skolen	  er	  med	  i	  Kristne	  Friskolers	  Forbund	  (KFF)	  
hvor	  et	  av	  basiskravene	  er	  at	  skolen	  er	  fundert	  på	  
Bibelen	  og	  de	  tre	  artiklene	  fra	  den	  Apostoliske	  
trosbekjennelse	  som	  læregrunnlag.	  Sandnes	  
Friskole	  AS	  benytter	  seg	  av	  KFFs	  kvalitets-‐	  
sikringssystem.	  I	  høst	  deltok	  Sigmund	  (styreleder),	  
David	  (rektor)	  og	  Sveinung	  (inspektør)	  på	  
lederkonferansen	  i	  regi	  av	  KFF.	  I	  vår	  deltok	  David	  
på	  seksjonsmøtet	  for	  grunnskolen	  i	  regi	  av	  KFF.	  	  
	  
Tilsyn	  
	  
14.	  januar	  2015	  mottok	  skolen	  varsel	  om	  tilsyn	  
som	  gikk	  på	  skolens	  arbeid	  med	  elevenes	  utbytte	  
av	  opplæringen.	  	  
Tilsynet	  ble	  gjennomført	  ved	  at	  skolen	  først	  
leverte	  inn	  dokumentasjon.	  	  
I	  mars	  fikk	  vi	  to	  dagers	  tilsynsbesøk	  fra	  Udir.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Da	  ble	  ansatte	  og	  elever	  intervjuet	  i	  forhold	  til	  
temaet	  for	  tilsynet.	  	  
	  
24.06.2015	  fikk	  skolen	  tilsynsrapporten.	  
Rapporten	  understreket	  at	  skolen	  jobber	  godt	  
med	  elevenes	  læring,	  men	  det	  forelå	  også	  flere	  
pålegg	  som	  skolen	  måtte	  rette.	  Dette	  handlet	  i	  all	  
hovedsak	  om	  at	  ledelsen/styret	  må	  ha	  system	  
som	  sikrer	  at	  opplæringen	  blir	  gitt	  i	  henhold	  til	  
lovverket.	  Frist	  for	  retting	  er	  satt	  til	  26.oktober	  
2015.	  	  
	  

	  
Ansatte	  
	  
Skolen	  har	  hatt	  totalt	  48	  ansatte	  i	  løpet	  av	  
skoleåret,	  derav	  to	  i	  svangerskapspermisjon,	  to	  
som	  gikk	  ut	  i	  svangersakspermisjon	  i	  løpet	  av	  
skoleåret	  og	  en	  som	  gikk	  av	  med	  pensjon.	  
Fordelingen	  har	  vært	  37	  kvinner	  og	  11	  menn.	  
Totalt	  utgjør	  dette	  ca.	  33	  årsverk.	  
	  
I	  november	  gikk	  årets	  personaltur	  til	  Gdansk	  i	  
Polen.	  Her	  var	  tema	  ”Vurdering	  for	  læring”.	  	  

Foreldre	  samarbeid	  
	  
FAU	  
Tore	  Svendsen	  har	  vært	  leder	  for	  
foreldreutvalget	  dette	  skoleåret.	  I	  tillegg	  
har,	  Lars	  Helge	  Espedal,	  Bryon	  Murdoch,	  
Rachel	  Hestholm,	  Elisabeth	  Hestholm,	  
Dagfinn	  Hauge,	  Anne	  Elise	  Tandstad	  og	  
Ingrid	  Anne	  Vatne	  sittet	  	  i	  utvalget.	  	  	  
	  
Foreldremøter.	  
Det	  ble	  avhold	  to	  foreldremøter	  dette	  
skoleåret.	  Ett	  ved	  oppstart	  i	  august	  og	  ett	  i	  
februar.	  Foreldremøtet	  i	  februar	  ble	  
gjennomført	  i	  samarbeid	  med	  FAU	  der	  Hege	  
Tverberg,	  inspektør	  ved	  Bærland	  barneskole	  
på	  Ålgård,	  holdt	  foredrag	  om	  temaet:	  
”Leksens	  rolle	  i	  elevenes	  læring”.	  	  
	  
Dugnad.	  
Dugnadene	  var	  14.	  september,	  4.	  og	  9.	  juni.	  
Det	  var	  godt	  oppmøte	  og	  god	  stemming	  
disse	  dagene.	  Mye	  godt	  arbeid	  ble	  gjort	  for	  
skolen.	  	  
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Arrangement	  gjennom	  året	  
	  
12.	  desember	  markerte	  skolen	  sitt	  10	  års	  
jubileum.	  En	  festkomite	  sørget	  for	  et	  flott	  
arrangement.	  Feiringen	  ble	  lagt	  til	  en	  fredag	  
etter	  lunsj	  slik	  at	  alle	  elevene	  fikk	  mulighet	  til	  
å	  delta.	  Foreldre	  ble	  også	  invitert.	  I	  tillegg	  	  
deltok	  tidligere	  elever,	  tidligere	  styreledere,	  
tidligere	  rektor	  og	  eierrepresentanter.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
I	  pausen	  ble	  det	  delt	  ut	  jubileumskake	  og	  brus	  
til	  alle	  som	  var	  til	  stede.	  	  
	  
Åpen	  skole	  ble	  avholdt	  25.	  april.	  Til	  sammen	  
var	  det	  godt	  over	  200	  tilstede	  på	  
arrangementet,	  mesteparten	  var	  skolens	  
elever	  og	  foreldre.	  Den	  årlige	  fotballkampen	  
mellom	  lærere	  og	  elever	  endte	  igjen	  med	  
seier	  til	  elevene.	  	  
	  
Årets	  oppsetning	  ble	  gjennomført	  av	  
barneskolen	  med	  et	  flott	  påskespill.	  	  

Byggekomite	  
	  
Komiteen	  har	  bestått	  av	  rektor,	  en	  
eierrepresentant,	  en	  styrerepresentant,	  
driftsansvarlig	  og	  arkitekt.	  	  
I	  november	  sendte	  skolen	  rammesøknad	  for	  
nytt	  skolebygg.	  	  
	  
I	  mai	  2015	  fikk	  skolen	  avslag	  på	  søknaden.	  Det	  
ble	  besluttet	  å	  klage	  på	  vedtaket.	  Klagen	  ble	  
sendt	  ved	  slutten	  av	  skoleåret	  og	  er	  fortsatt	  til	  
behandling	  i	  kommunen.	  	  
	  
	  
Økonomi	  
	  
Skolens	  økonomiske	  grunnlag	  er	  tilskudd	  fra	  
staten	  basert	  på	  elevtelling	  1.oktober	  og	  
foreldrebetaling.	  
	  
	  I	  skoleåret	  2014/2015	  har	  skolen	  drevet	  med	  
overskudd.	  Dette	  har	  i	  all	  hovedsak	  gått	  med	  
til	  å	  utvikle	  bygget,	  prosjektere	  nybygg	  og	  	  til	  
større	  innkjøp	  av	  it-‐utstyr.	  	  
	  

Sandnes	  Friskole	  AS	  

Elveosen	  8	  
4323	  Sandnes	  

sandnes-‐friskole.no	  


